



Aanwezige bestuursleden: Aginus Kalis (AK) - voorzitter, Peter Nagtegaal (PN) – penningmeester, Heleen Kouwenhoven (HK), - secretaris, Joost de Haan (JH), Renate Vermeijs (RV), Ewald van den Hout – kandidaat bestuurslid en overige aanwezigen zie presentielijst

Afwezige bestuursleden: Michiel van Dis (MD), Irmgard Michielsen (IM), Niels Molewijk (NM), Edo Smit (ES)

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en meldt dat er geen ingezonden mededelingen zijn.

De agenda is dit keer kort. Reden hiervoor is dat het de bedoeling was om de projectleider N201 vanuit provincie uit te nodigen. De Provincie vond dit helaas nog te vroeg. Zodra er openheid van zaken gegeven kan worden, zullen we een bijeenkomst hierover organiseren.

2. Goedkeuring concept-notulen d.d. 31 maart 2016

Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van de notulen. Het verslag wordt vervolgens ongewijzigd vastgesteld. Daarmee is, onder dankzegging aan de secretaris, goedkeuring verleend aan notulen van de vergadering d.d. 31 maart 2016.

3. Highlights afgelopen maanden

Het bestuur heeft een tweemaandelijks regulier overleg met de gemeente. Afgelopen weken zijn er ontwikkelingen geweest waarmee het bestuur niet heel content is.

a. Ontwikkelingen Van Leerbrug en Sperwerveld

Besturingskast Van Leerbrug: de nieuwe, grotere en hogere uitvoering van deze kast heeft ook het bestuur verrast. De gemeente heeft ondertussen wel toegezegd de kast te zullen vervangen en gaat onderzoeken hoe en waar de besturingsapparatuur geplaatst zal kunnen worden. De gemeente heeft toegezegd dit over ongeveer een half jaar, na het zomerseizoen, te zullen doen.

Sperwerveld: dit project blijft een voortslepende affaire, waarbij gemeente telkens opnieuw 'een konijn uit de hoge hoed tovert'. Als het bestuur meent consensus te hebben over een oplossing, komt er weer een nieuwe tegenwerping of aangepast plan/ontwerp op de proppen. Het kost bijzonder veel moeite de gemeente in beweging te krijgen voor de ontwikkeling van het veld. Het bestuur van de DR is al 8 jaar bezig met dit project.

JdH heeft een voorstel voor het Sperwerveld gemaakt namens de Dorpsraad, waarbij auto's langs de westzijde van het veld geparkeerd zouden worden, de slotgracht wordt uitgegraven en met de grond die daarbij vrijkomt zouden de omtrekken van het oude kasteel zichtbaar worden gemaakt. Dit plan is niet aangenomen. De laatste stand van zaken is dat auto's kunnen parkeren aan noordzijde van het veld (zoals nu tijdens de filmopnamen te zien is). Binnenkort zal een nieuwe bijeenkomst hierover plaatsvinden.

Q dhr Zeldenrijk: begin jaren 90 is er al een plan gemaakt om de fundering op te metselen en de slotgracht open te maken. Oudheidkundig bodemonderzoek wilde het veld echter laten zoals het is. De gemeente en de provincie waren toentertijd wel enthousiast.

b. Ontwikkelingen Greif

Over Greif is momenteel niet veel te melden. De gemeente heeft onlangs een [Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan](#) (GVVP) gepubliceerd, dat op website van de Gemeente Stichtse Vecht te vinden is. Het parkeren op de Spoorlaan bij de school is eveneens in dit plan opgenomen. Het tweede verkeersprobleem dat genoemd wordt, is de toegang N201 naar Greif en de problematiek met betrekking tot de vrachtwagens. In samenwerking met Greif wordt gestreefd te komen tot een gereguleerde in- en uitgang voor deze vrachtwagens. Het plan hiervoor moet nog concreet worden uitgewerkt. Zie het eerder vermelde [GVVP](#). Het bestuur van de DR houdt de ontwikkelingen nauwlettend in de gaten.

Dhr Helge Slikker merkt op dat de situatie op de Raadhuislaan/Lindengracht steeds gecompliceerder lijkt te worden.

De gemeente en het bestuur proberen met het hoofdkantoor van Greif in USA in contact te komen om te vernemen wat Greif uiteindelijk met de productiefaciliteit in Vreeland gaat doen. Vooral nog wordt de verffabriek uitgebreid en hiervoor is reeds toestemming verleend. Ook wordt er extra opslagruimte gebouwd, maar de gemeente heeft de capaciteit hier voor wel ingeperkt. Ook dit dossier blijft een langsepende kwestie waar het bestuur zich voor blijft inzetten.

Dhr Remco Daalder stelt hierop voor om een lobby te creëren voor een economische oplossing. De oplossing zal moeten komen vanuit de provincie en de gemeente.

JdH geeft aan dat aan Greif al eerder een uitkoopsom is aangeboden, maar die is toen door Greif geweigerd.

c. Voortgang Schouw

Op de [website](#) van de Dorpsraad staat een geüpdatet overzicht van de schouw. Dit overzicht wordt elk regulier overleg op voortgang besproken.

Mw. Christa Niesen heeft contact gehad met de gemeente en met Greif over het wegrijden van de wegranden langs de Raadhuislaan door de grote vrachtwagens. De gemeente heeft daarom voorlopig witte plastic paaltjes geplaatst, aangezien zij op dit moment niet aan grote zwerfkeien kan komen. Edwin Kielesteijn van Greif heeft aangegeven deze keien wel te kunnen leveren, maar de gemeente wil deze niet neerleggen. De DR blijft ook hier de druk erop houden bij de gemeente.

Wat speelt er verder in Vreeland

a. Ontwikkelingen N201

Over dit onderwerp is bij agendapunt 1 'Opening & mededelingen' een korte toelichting op de status gegeven.

De heer Remco Daalder merkt op dat het nieuwe asfalt niet overal op de N201 is gelegd, maar slechts op een aantal plekken (bijv. niet bij de verkeerslichten). Reden daarvoor is dat door het remmen en optrekken van auto's bij de verkeerslichten het fluisterasfalt te snel wordt stuk gereden.

Handhaving van de maximum snelheid op de N201 is een ander probleem dat door provincie zou moeten worden opgepakt. De aanbestedingsaanvraag voor flitspalen duurt ca. 1,5 jaar (Europese aanbestedingswetgeving). Het OM en de provincie staan achter het instellen van handhavingsmaatregelen, zowel voor door roodlicht rijden als voor snelheidsovertredingen. Daarvoor zijn ook flitspalen aangevraagd. Omdat het om een Europese aanbesteding voor meerdere palen tegelijk gaat, zal dit nog enige tijd op zich laten wachten.

b. Toelichting Nieuwe Dorpsplan

Het Bestuur is bezig met een herziening en aanpassing van het bestaande Dorpsplan. In november is tijdens de Thema-avond getracht door middel van diverse stellingen discussie hierover op gang te krijgen. Uit deze discussie zijn enkele dingen naar voren gekomen en het Bestuur heeft deze punten meegenomen in de herziening van het Dorpsplan. Het is de bedoeling om tijdens een officiële bijeenkomst van de Dorpsraad het concept te gaan bespreken. Het streven is om dit ergens in het najaar te plannen.

4. Financieel jaarverslag 2016 en begroting 2017

Mondelinge toelichting op het financieel jaarverslag door penningmeester Peter Nagtegaal.

De Kascommissie heeft de controle uitgevoerd en PN geeft nadere uitleg op de cijfers.

Het ledenaantal is momenteel 363, een afname van 4 leden ten opzichte van 2015. De totale inkomsten zijn hoger dan begroot omdat wij naast subsidie van de gemeente ook nog een bedrag uit het Centraal Leefbaarheidsbudget hebben ontvangen. De kosten van de ALV vielen licht hoger. Het financieel jaarverslag zal op de [website](#) worden geplaatst.

De Vereniging heeft een positief saldo van ruim € 4500 en derhalve stelt de penningmeester voor om geen contributieverhoging door te voeren.

Begroting 2017: omdat de nieuwe penningmeester nog niet officieel benoemd is, heeft PN de begroting voor 2017 opgesteld. Met de begroting wordt unaniem ingestemd.

5. Verslag van de kascommissie en verkiezing nieuw lid kascommissie

Het verslag van de Kascommissie wordt door bestuurslid JdH voorgelezen, aangezien beide kascommissieleden, Kees Beelaerts en Hans Bots, niet aanwezig kunnen zijn. Het verslag zal op de [website](#) van de Dorpsraad geplaatst worden.

De Kascommissie heeft de jaarstukken gecontroleerd en constateert dat de penningmeester een uitstekende administratie heeft gevoerd en dat deze duidelijk inzicht/overzicht geeft van de gezonde financiële positie van de Vereniging. De Kascommissie kondigt daarom met groot genoegen aan de penningmeester decharge te verlenen. De Voorzitter complimenteert PN vervolgens met zijn heldere toelichting.

Nieuw Kas-Commissielid: Kees Beelaerts blijft als kascommissielid aan en Nely Hos meldt zich als nieuw lid om Hans Bots op te volgen. De Kascommissie is hiermee compleet en de leden stemmen unaniem in met haar benoeming.

6. Decharge bestuur

Daarna vraagt de voorzitter om decharge te verlenen aan het voltallig bestuur, hetgeen door de aanwezige leden wordt bekrachtigd.

7. Bestuursverkiezing

Met een woord van dank aan Renate Vermeijs, begint de voorzitter aan het volgende agendapunt. Renate is eind vorig jaar verhuisd naar Loosdrecht maar blijft via Monument-In verbonden aan Vreeland. Haar bijdrage aan het bestuur was zeer krachtige en zij heeft een belangrijke rol gespeeld bij diverse projecten. Wij zullen haar bijzonder missen.

Voor PN schieten superlatieven tekort; 10 jaar lang heeft PN de penningen beheerd, eerst middels een kaartensysteem en daarna digitaal. PN was een stille kracht, meestal op de achtergrond, die met zijn inbreng en relativeringskracht een constructieve bijdrage leverde in bestuursvergaderingen. PN was een bijzonder betrokken bestuurslid voor de DR en dat geldt ook voor andere zaken waarvoor hij zich inzet zoals vluchtelingenhelp. De voorzitter spreekt grote bewondering uit voor PN. Beide aftredend bestuursleden worden tot slot in de bloemetjes gezet.

a. Kandidaat bestuurslid: Ewald van den Hout

Het bestuur heeft Ewald bereid gevonden zich kandidaat te stellen voor de positie van penningmeester. Ewald draait inmiddels enkele maanden mee als kandidaat-lid en het bestuur is ingenomen met zijn participatie. De leden van de DR stemmen ermee in dat Ewald als nieuwe penningmeester tot het bestuur van de DR toetreedt.

AK meldt dat zich vooralsnog geen andere kandidaten hebben gemeld bij de secretaris. We willen het bestuur versterken en een roulerende systeem krijgen in de opvolging. Ieder die zich zou willen inzetten voor de Dorpsraad, wordt van harte uitgenodigd zich op te geven via info@dorpsraadvreeland.nl.

8. Rondvraag/wvttk

Q1 Marie-Louise Daniels: vraagt zich af of het bestuur van de DR zich ook bezighoudt met de bouwplannen, vergunningsaanvragen e.d. die worden opgenomen in de VAR, Vechtstroom etc. JdH antwoordt dat hier geen taak voor het bestuur is weggelegd, aangezien het bestuur zich in principe niet bemoeit met zaken tussen particulieren en de gemeente. Op de website van de gemeente kan men zich kan [aanmelden](#) om geïnformeerd te worden over verleende vergunningen voor verbouwingen etc., via de [button](#) 'Nu berichten over uw buurt ontvangen'. Het bestuur houdt uiteraard de vermeldingen bij die het algemeen belang van het dorp betreffen.

Q2 Arjan Zweedijk: heeft geconstateerd dat, m.n. vlak buiten het dorp, wildplassen veel voorkomt en vraagt of het mogelijk is bij de gemeente na te gaan om op bepaalde plekken in het dorp wc's te laten

plaatsen. Ook hier kunnen de inwoners zelf al veel aan doen door op de website van de gemeente [melding](#) te maken van overlast. Het Bestuur zal dit uiteraard blijven aankaarten in het regulier overleg met de gemeente, met name omdat de gemeente het toerisme in Stichtse Vecht stimuleert, maar dan niet voorziet in de daarvoor benodigde faciliteiten zoals parkeerplekken, wc's etc.

Q3 Arjan Zweedijk: heeft samen met Groenpartners een ontwerp gemaakt om van Fetha een recreatief plein te gaan maken. De gemeente heeft haar goedkeuring gegeven voor het ontwerp en was voornemens dit te gaan uitvoeren. Echter het is slechts gebleven bij de contouren en wegens budgetgebrek is het plan niet verder afgemaakt. Ondertussen heeft Hans Bots budget aangevraagd en gekregen om een jeu-de-boulesbaan aan te leggen, terwijl die jeu- de-boulesbaan recent verwijderd is. De voorzitter zegt toe dit punt als onderwerp in het regulier overleg mee te nemen.

Q4 Arjan Zweedijk: vraagt zich af hoe de route van auto's over De Vliet gaat worden als de nieuwe wijk gebouwd is. JdH geeft aan dat de verkeerssituatie op De Vliet ongewijzigd blijft. De voorzitter merkt op dat hierover eindeloze discussies hebben plaatsgevonden met voor- en tegenstanders en stelt voor voorlopig af te wachten hoe het gaat lopen.

Q5 Nely Hos: stelt voor dat de DR contact legt met de stichting STAG over de ontwikkelingen van en rondom het plein en gebouw op Fetha. Arjan Zweedijk merkt op dat hij contact heeft gehad met STAG inzake het te ontwikkelen plan en groen rondom het gebouw.

Q6 Martin Bruins: spreekt zijn ergernis uit over de eindeloze slierten motoren die door de kleine straatjes in het oude dorp rijden. Hij vraagt zich af hoe wij dit soort 'terreur' kunnen weren. JdH geeft aan dat dit is met wethouder van Verkeer besproken is, maar dat het moeilijk is om het aan te pakken. Opvallend is dat in de hele samenleving mensen veel overlast van geluid ervaren en dat dit een sociaal probleem aan het worden is. Ook hier blijft het een kwestie van [melden van de overlast](#) via de website van de gemeente.

Q Margot Sedelaar: vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de bezetting van de brug nu Jaap zich onverhoeds heeft teruggetrokken.

JdH antwoordt dat hij Jaap de avond tevoren nog gesproken heeft. Jaap was emotioneel en heeft zich erg opgewonden over aanpassingen en de nieuwe aansturing van brug. 20 april zal de nieuwe aanbesteding voor bediening van de bruggen bekend worden gemaakt.

We moeten blijven monitoren dat het brugwachtershuisje een centrale dorpsfunctie blijft behouden.

Q dhr Driessen: vraagt zich af of de renovatie van Leerbrug al klaar is, aangezien er geen slijtlaag is aangebracht. Daarnaast is hem opgevallen dat de grote brug na de renovatie van half maart nog steeds klappert en trilt en dat daar geen verbetering is gerealiseerd.

9. Sluiting en volgende vergadering

De voorzitter sluit de vergadering om 21:30 uur onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng in de discussie.